

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Abdo Ahmed Saeed Wadi Academic Degree: assistant professor Specialty: gastroenterology, hepatologist endoscopist Faculty: faculty of medicine, 21 September university Department: internal medicine E-mail: abduhahmedwadi@gmail.come	الاسم عبده احمد سعيد وادي الدرجة العلمية استاذ مساعد التخصص الدقيق جهاز هضمي كبد ومناظير الكلية الطب الكلية الطب القسم العلمي باطني	المعلومات الشخصية
Personal Summary	Gastroenterologist, hepatologists, endoscopist, assistant professor in internal medicine and gastroenterology, hepatology, and educational researcher, trainer for student offering 15 years progressive experience in this field, and exhibits senior leadership experience having served numerous students	استشاري امراض الباطنة ومناظير الجهاز الهضمي والكبد, استاذ مساعد في قسم الباطنية في كلية الطب امضيت مايزيد عن 15 سنة منذ التخرج من الباكالريوس في هذه المجال خبرة وتعلما وبحثا وتدريبا وتدريسا واشرافا للطلاب مماساعد في تخرج كثير من طلاب الطب المؤهلين في مجالات الطب	نبذة تعريفية
Education	 Bachelor degree of medicine and general surgery – Sana'a university 2006. Master degree in internal medicine & Diseases and endoscopies of gastrohepatology 2015. Yemeni board certificate in internal medicine 2020 Arab board certificate in internal medicine 2023. 	 بكالريوس طب عام وجراحة جامعة صنعاء-2006 ماجستير باطنة-امراض ومناظير الجهاز الهضمي والكبد-جامعة صنعاء 2015 شهادة البورد اليمني(دكتوراة) في الباطنية 2020 بورد عربي (دكتوراة) في الباطنية 2023 	التعليم

Personal Skills	 Well knowledge, practice and skills in medical, GIT, and hepatology cases and endoscopies. Ability to give medical lectures. Ability to write medical studies, researches and case report Abilities to work quickly, multi-task and work well under pressure. Ability to organize and prioritize work. Ability to work as a team player and have a team approach. Excellent computer skills. 	المعرفة الجيدة في كيفية تشخيص ومعالجة ومتابعة الحالات المرضية في قسم الباطنة وتدريب الاطباء المقيمين وطلاب الطب على ذلك القاء المحاضرات الطبية القدرة على القاء المحاضرات الطبية القدرة على كتابة البحوث والدراسات الطبية وتقارير الحالات القدرة على العمل السريع وتعدد المهام والعمل تحت الضغوظ القدرة على تنظيم وتحديد اولويات العمل القدرة على العمل بروح الفريق الجماعي ممتاز في مهارات الكمبيوتر ممتاز في اللغة الانجليزية كتابة ونطقا	•	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	 Field Experience: General practitioner in medical department in different hospitals in Al-Hodeida since 2007-2012. Worked as a resident(master degree program) in Internal medicine department, and in Endoscopy Unit in typical police hospital Sana'a and Al-Thawra hospital Sana'a since 2013-2015. Worked in Internal medicine Arab board program in Al-kuwait university hospital since 10-2015-10-2019 Worked in Endoscopy unit in Al-kuwait university hospital and other hospitals for all urgent and follow up cases from 2016-till now. Academic Experience: Trainer for medical students in Al-kuwait university hospital since 2021 till now Assistant professor in internal medicine department in faculty of medicine in 21 September university Participation in bachelor's degree examination in many universities Supervising graduation research for undergraduate students 	طبيب عام في قسم الباطنة في اكثر من مستشفى من عام 2007 - 2012بالإضافة الى اعمال اخرى في البرنامج الطبي لليونيسيف ومندوب علمي في شركة بيليم التركية للادوية المضل فارم مقيم في قسم الباطنية و المناظير في برنامج الماجستير في الباطنة والمناظير في مستشفى الشرطة النموذجي مستشفى الثورة العام في صنعاء 2013-2015 مقيم في برنامج البورد العربي في قسم الباطنة في مستشفى الكويت الجامعي 10-2015 الى 10-2019 مستشفى الكويت الجامعي طبيب مناظير في قسم المناظير في مستشفى الكويت الجامعي منسق ومدرب في قسم الباطنة لطلاب الطب البشري جامعة 21 سبتمبر 2021 حتى الان		الخبرات المهنية والاكاديمية



Projects	 Receiving and managing all internal medicine and GIT,hepatology cases and endoscopies in many hospitals. Participation topic discussion and case reports. Doing medical consultation. Training of medical students on medical cases and GIT, hepatology cases in Al-kuwait university hospital. Attendance and participation in many scientific conferences. Participation in many training courses and scientific and academic workshops Supervising graduation research for undergraduate students Working as a coordinator for medical student at September 21 university in Kuwait university hospital 	المشاركة كطبيب مناظير جهاز هضمي وكبد في مستشفى الكويت الجامعي في استقبال كل الحالات المرضية على مدى تسع سنوات المشاركة في النقاش الطبي في قسم الباطنية في الحالات النادرة وكتابة التقارير الطبية المشاركة في تدريب طلاب الطب في مجال المناظير وايضا تدريب فنيي المناظير المناظير الإبحاث العلمية للطلاب الخريجين في مجال الطب	المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	 Member of Yemeni gastroenterology society a coordinator for medical student at September 21 university in Kuwait university hospital 	عضو في جمعية الجهاز الهضمي والكبد اليمنية عضو هيئة التدريس في قسم الباطنية في كلية الطب	الانتماءات المهنية
Training Courses	 Participation in many training courses and scientific and academic workshops in internal medicine and endoscopy, gastroenterology and hepatology Participation in many training courses in the field of human development and teaching specializations 	حضور الكثير من الدورات التدريبية في مجال الباطنية والجهاز الهضمي والكبد والمناظير حضور العديد من الدورات الاكاديمية ودورات التنمية البشرية ودورات طرق التدريس داخليا وخارجيا	الدورات التدريبية



Scientific Activities and Conferences	 Trainer for endoscopic technician. Attendance and participation in many scientific conferences in internal medicine and gastrology, hepatology and endoscopy and cardiovascular and endocinology. Participation in more than one free medical camp in Yemen governorates Participation in conferences of graduation researches for medical students. 	الحضور والمشاركة في كثير من المؤتمرات الطبية في الجهاز الهضمي والكبد والمناظير الخاصة بجمعية الكبد اليمنية وكثير من المؤتمرات والورش العلمية للقلب والغدد الصماء والسكر الحضور والمشاركة في مؤتمرات تقديم ابحاث التخرج لطلاب كلية الطب الحضور والمشاركة في المخيمات الطبية المشاركة والتسيق لكثير من الاختبارات النظرية والسريرية لطلاب كلية الطب في جميع المراحل	الانشطة ومؤتمرات العلمية
Publications	1.prevaluce of SBP in cirrhotic patients with ascites. 2. predictors of esophageal varices in cirrhotic patients .	1- انتشار التهاب الصفاق الجرثومي التلقائي في مرضى التليف الكبدي مع الاستسقاء الكبدي مع الاستسقاء 2-عوامل التبوء بدوالي المريء لدى مرضى التليف الكبدي	الأبحاث المنشورة